
1 

Protokół Nr 10 

z posiedzenia Komisji Statutowo-Prawnej  

Rady Miasta Zgierza 

z dnia 25 lutego 2025 r. 

Obrady prowadził Przewodniczący Komisji Statutowo - Prawnej RMZ Marek Hiliński. 

Posiedzenie odbyło się w sali 110 Urzędu Miasta Zgierza. 

Zestawienie obecności członków Komisji na posiedzeniu:  

• Obecni - 9 (Marek Hiliński, Michał Jaborski, Przemysław Jagielski, Jakub 

Kwiatkowski, Piotr Matuszewski, Andrzej Mięsok, Andrzej Piłacik, Sebastian 

Szulc, Łukasz Wróblewski), 

• Nieobecni – 0. 

Listy obecności stanowią załączniki do protokołu. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Uwagi do porządku obrad. 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał zgłoszonych na sesję Rady Miasta Zgierza. 

4. Rozpatrzenie pism skierowanych do Komisji. 

5. Przyjęcie protokołu z 9 posiedzenia Komisji. 

6. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia. 

7. Wolne wnioski. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

Pkt 1  

Otwarcie posiedzenia 

Przewodniczący Komisji M. Hiliński po stwierdzeniu quorum otworzył posiedzenie 

Komisji. Na wstępie przywitał członków Komisji oraz gości. 

Pkt 2  

Uwagi do porządku obrad 

Brak uwag do porządku obrad.  

Przewodniczący Komisji M. Hiliński przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 
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Pkt 3  

Zaopiniowanie projektów uchwał zgłoszonych  

na sesję Rady Miasta Zgierza 

Komisja Statutowo-Prawna Rady Miasta Zgierza zaopiniowała projekt  

uchwały zgłoszony na XII sesję Rady Miasta Zgierza w sprawie przekazania 

Wojewódzkiemu Sądowi Administracyjnemu w Łodzi skargi  

na § 2 postanowienia proceduralnego Nr 2 Rady Miasta Zgierza z dnia  

13 listopada 2024 r. w sprawie wyrażenia zgody na wniosek Komisji 

Rewizyjnej zgodnie z § 53 ust. 5 Regulaminu Rady wraz z odpowiedzią na 

skargę (Druk nr 76-2025). 

Projekt uchwały omówił Ł. Wróblewski Przewodniczący Rady Miasta Zgierza. 

Radny P. Jagielski zaproponował, aby w uchwale lub w załączniku - w uzasadnieniu 

- dopisać, iż Rada Miasta Zgierza wnioskuje o przeprowadzenie rozprawy przed 

sądem. Wyjaśnił, iż bez wniosku o przeprowadzenie rozprawy bezzasadne będzie 

upoważnienie Przewodniczącego do reprezentowania Rady Miasta Zgierza, gdyż 

prawdopodobnie rozstrzygnięcie będzie wydane na posiedzeniu niejawnym. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski zadeklarował, iż ustali konkretny zapis oraz 

ewentualnie miejsce, w którym należałoby go dodać. 

Brak innych uwag. Przewodniczący Komisji M. Hiliński przeszedł do głosowania nad 

wydaniem opinii do projektu uchwały. 

Głosowano: za – 9, przeciw - 0, wstrzym. – 0. Komisja wydała opinię pozytywną 

z uwagą. 

Opinia do projektu uchwały została ujęta w zbiorczej opinii nr 8 Komisji Statutowo 

– Prawnej Rady Miasta Zgierza. 

Przewodniczący Komisji M. Hiliński przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

Pkt 4  

Rozpatrzenie pism skierowanych do Komisji. 

Brak pism skierowanych do Komisji. 

Przewodniczący Komisji M. Hiliński przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

Pkt 5 Przyjęcie protokołu z 9 posiedzenia Komisji. 

Protokół nr 9 został przyjęty bez uwag w głosowaniu: ZA: 9, PRZECIW: 0, 

WSTRZYM. SIĘ: 0. 
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Pkt 6  

Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia 

Termin kolejnego posiedzenia ustalono na 25 lutego 2025 r. na godz. 14.30. 

Pkt 7  

Wolne wnioski 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski powiedział, że w trakcie przygotowania jest 

projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru miasta Zgierza ograniczonego 

linią kolejową nr 16, granicą obrębu geodezyjnego 128 i 123, ul. 1 Maja,  

ul. Stanisława Dubois. Na ten moment nie ma jeszcze podpisu radcy prawnego, gdyż 

nie było nikogo z obsługi prawnej. Następnie poinformował o możliwości 

skorzystania ze szkolenia dot. redagowania statutów miasta Zgierza. Poprosił, aby 

osoby zainteresowane do 27 lutego 2025 r. zgłosiły mu chęć uczestnictwa. 

Radny J. Kwiatkowski powiedział, że jest zainteresowany wzięciem udziału  

w szkoleniu. 

Brak innych zgłoszeń do dyskusji. 

Pkt 8  

Zamknięcie posiedzenia 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Komisji zamknął 

posiedzenie Komisji. 

Protokołowała 


